
 
 
 Protokoll fört vid MMV styrelsemöte 2025-02-24 
 Plats: MMK lokal  
 Närvarande: 

 Jan Thörnqvist, Hans Tornerhjelm, Carl-Olof Nordbäck, Lars Lundell,  
          Joakim Berg, Gunnar Törnqvist, Lotta Påhlsson, Nils-Olof Friberg och  
          Paulina Oredsson samt Ola Truedsson via telefon.         
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är justerat. 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

3. Val av sekreterare och justerare 
Till att justera dagens protokoll utsågs Hans Tornerhjelm. 
 
 

4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
 

5. Kommande verksamhet            
5a, 25-03-13 kl 17.45. Årsmöte i Sparresalen. Info utsänds via Cardskipper. 
                        
                      Tryckunderlag insänds till Joakim enligt följande:  
                      Sekreteraren insänder försättssida, dagordning, verksamhetsberättelse  
                      och förslag till inriktning 2025.   
                      Kassören insänder ekonomisk redovisning, revisionsberättelse och  
                      budgetförslag för 2025.                                       
                      Valberedningen insänder förslag till styrelseledamöter och funktionärer. 
                      Underlaget ska även visas via bildprojektor vilket ombesörjs av Joakim. 
                       
                      Vid årsmötet orienteras om önskvärda åtgärder från  
                      medlemmarna för att medlemsavgiften ska kunna bibehållas på  
                      nuvarande nivå, 100 kr/år, vilka är: 
                      - Övergå till medlemskap via Cardskipper.  
                         ”Helpdesk” anordnas. Se p 9.a 
                      - Erhåll besparingar av tryckkostnader och porto om fler kan tänka sig  
                         att få medlemstidningen Reveljen enbart i digital form. 
 
                       Efter årsmötet, kl 19.00, ger MMK konsert och i  
                       konsertpausen serveras fika. 
 
5b, Vår medlemstidning Reveljen är inlämnad till tryckeriet och beräknas ges ut  
       under vecka 9.  



 
 
 
 

6. Ekonomi och medlemsutveckling   
Föreningens ekonomi är fortsatt god.  
Ekonomirapporten visar: 
Arbetande kapital:                   36 500:-   
Sparkapital:                             25 692:- 
Fonderat kapital:                   377 591:- i anskaffningsvärde 
                                              425 653:- i marknadsvärde              
 
Medlemsutvecklingen per 25-02-22:            
Antalet registrerade medlemmar: 1621 st 
Varav betalda medlemsavgifter:     635 st 
Hedersmedlemmar: 4 st                                         
Drygt 50% av medlemmarna är nu anslutna via Cardskipper.  
Övriga kommer att hanteras via excelfil.  

 
 

7. Rapporter       
7a, Rapporter från: 
       
Strategigruppen: Möte hölls den 31 januari med kommunens  
                                     ledning angående föreningens förslag till firande av  
                                     Karlskrona 350 år.  
                                     Ur styrelsen deltog Hans Tornerhjelm, Joakim Berg och  
                                     Daniel Breimert.  
                                     Kommunledningen ställer sig positiva till MMV förslag och  
                                     kommer att kalla till nytt möte före sommaren 2025.    
                            
 
     Medlemsvärvningsgruppen: Intet. 
 
 
     Fikagruppen: Intet.  
 
 

8. Till styrelsen inkomna ärenden 
Inga. 
 
   

9. Övriga ärenden 
9a, Förslag framfördes angående att ”helpdesk-funktion” anordnas vid t ex konserter 
eller andra tidpunkter då styrelsemedlemmar hjälper medlemmar att ladda ner 
Cardskipper och att ansluta sig till funktionen.  
 
 
 



 
 
 

10. Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte sker 25-03-13 som ett konstituerande styrelsemöte i direkt 
anslutning till årsmötet.  
Därefter sker styrelsemöte 25-03-24 kl 16.00 i ordinarie lokal. 
 
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande avslutade och tackade för ett väl genomfört möte. 

 
 
 
 
 
 


